
                Výsledky našich družstev v kvalifikacích českého poháru žákyň – 27. - 28.9.2014 

 

Český pohár starších žákyň – kvalifikační skupina 2 

1. 
 

PVK Olymp Praha A 6 6 0 0 12:0 300:72 18 

2. 
 

BVC Chodov 6 5 1 0 10:3 276:201 14 

3. 
 

TJ Lokomotiva Česká Lípa  6 3 3 0 8:6 260:257 11 

4. 
 

TJ Auto Škoda Mladá Boleslav 6 3 3 0 6:6 236:251 9 

5. 
 

SK Třebín  6 3 3 0 6:7 246:253 8 

6. 
 

SKP Sever Ústí nad Labem 6 1 5 0 2:10 154:271 3 

7. 
 

SK Kometa Praha B 6 0 6 0 0:12 133:300 0 

 
 
 
 

         

Chodovské žákyně začaly cestu za obhajobou  4.místa z minulého ročníku úspěšně a z kvalifikační 

skupiny se probojovaly do 1.osmičky Českého poháru. Mimo utkání s Olympem Praha, který prošel 

kvalifikační skupinou zcela dominantně všechna ostatní utkání družstvo vyhrálo a připsalo si cenný 

výsledek. 

Trenér Štěpán Javůrek: Výsledek je pro nás obrovským překvapením, vždyť naše družstvo působí 

oproti ostatním týmům jako mateřská škola. Hrajeme s tím, co máme, holky jsou o dva až tři roky 

mladší než soupeři, přesto nám naše výkony stačily na postup z této skupiny. Na jednu stranu jsem 

rád, na druhou stranu si myslím, že do první skupiny nepatříme a z hlediska naší hry by nám více 

vyhovoval postup do druhé osmičky. Nicméně se s touto situací popereme, jak nejlépe budeme 

umět. 

 

Český pohár starších žákyň – kvalifikační skupina 4 

1. 
 

SK Hlincovka 5 5 0 0 10:0 253:178 15 

2. 
 

Vavřinec Kladno 5 4 1 0 8:2 192:151 12 

3. 
 

VSK Baník Sokolov 5 3 2 0 6:5 193:167 8 

4. 
 

VK České Budějovice 5 2 3 0 4:6 203:215 6 

5. 
 

VK Karlovy Vary 5 1 4 0 2:8 166:237 3 

6. 
 

SK Dansport Praha 5 0 5 0 1:10 195:254 1 

 
 
 
 

         

 
          

Druhá kvalifikační skupina byla vyrovnanější a předvedla se v ní kvalitní družstva. V sokolovské 

skupině se představily dva týmy z našeho kraje VK Baník Sokolov a VK Karlovy Vary. Mezitím co 

Baník se s omlazeným družstvem pral o postup mezi nejlepší, karlovarská děvčata uspěla až 

v závěrečném utkání a vybojovala postup do třetí osmičky. Sokolov se v prvním kole představí ve 

skupině druhé.  

http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6392&id=32395
http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6392&id=32394
http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6392&id=32390
http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6392&id=32392
http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6392&id=32391
http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6392&id=32393
http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6392&id=32396
http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6383&id=32349
http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6383&id=32351
http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6383&id=32348
http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6383&id=32352
http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6383&id=32353
http://www.cvf.cz/vis.php?action=druzstvo&subint=6383&id=32350
http://www.cvf.cz/souteze.php?action=skupina&id=6392
http://www.cvf.cz/souteze.php?action=skupina&id=6392
http://www.cvf.cz/souteze.php?action=skupina&id=6392
http://www.cvf.cz/souteze.php?action=skupina&id=6392
http://www.cvf.cz/souteze.php?action=skupina&id=6392
http://www.cvf.cz/souteze.php?action=skupina&id=6392
http://www.cvf.cz/souteze.php?action=skupina&id=6392
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Marie Správková, VK Baník Sokolov: Na to, že jsme turnaj odehráli bez dvou hráček základní sestavy 

jsme předváděli celkem slušné výkony. Naše mladé družstvo se neztratilo ani proti výborně hrající 

Hlincovce a překvapivě dobrému Kladnu. S výsledkem jsem spokojena, naše výkony zápas od zápasu 

rostly. Speciálně bych chtěla pochválit Zuzanu Štrudlovou.  

Josef Janů, VK Karlovy Vary: Naše děvčata se chvílemi trápila. Měli jsme problémy v organizaci hry. 

V neděli se naše hra trochu zlepšila, ale celkově jsem zklamán. 

 

 

 

 

 


